
Referat fra bestyrelsesmøde i Chefkredsen d. 20.10.2020. ( Teams-møde ) 

Deltagere: Bjarne Madsen, Lars C. Jensen, Kurt Callesen, Dorrit Larsen og Bente Holst Hansen. 

 

1.  Nyt fra Formanden: 

ADST og UFST ser pt på muligheden for at stille udstyr til rådighed for hjemmearbejde. De er i den 
forbindelse ved at lave en proces for udlån af stol + underlag, docking station og 1-2 skærme, så 
medarbejderne har gode arbejdsforhold, også selv om vi er hjemsendt pga. Covid 19. 

Det kræver dog, at økonomien er på plads, før det kan realiseres i større stil 

 

2. Regnskab 
 
Det foreløbige regnskab for 2020 blev gennemgået. 

 

3. Bordet rundt. 
Bente fortalte, at Gældsstyrelsen nu var gået i gang med det nye telefon set up. Foreløbig er de 3 enheder i 
DC ROS i gang på fuld kraft. I DC Tønder er de nye medarbejdere i gang med undervisning, og skal så småt på 
telefonen fra 1. nov. 2020. 
 
Dorrit opfordrede til, at man husker at give Chefkredsens bestyrelse et praj, hvis man hører om kolleger fra 
Chefkredsen der er på vej på pension. 

 

4. Corona 
 
Det interessante lige nu, og det der fylder er, om vi kommer tilbage 2. nov. eller om hjemsendelsen bliver 
forlænget igen.  Vi talte om, at det er meget forskelligt, hvordan man har det med at arbejde hjemmefra, og 
at der er nogle, der har det bedst med at kunne møde på kontoret. 
Der kan også være arbejdsopgaver der gør det nødvendigt at møde op på lokationen, f.eks i forbindelse med 
skriftlige svar der skal sendes med posten. Ikke alt sker via e-boks. 
Der bør være ens regler på alle lokationer omkring mulighederne for at møde op, frem for at sidde hjemme. 
Det kunne være, at medarbejderne møder ind på skift i enhederne, hvis de ønsker det, så længe pandemien 
”raser”. 
Mange medarbejdere har bragt ønsket videre til DTS gennem deres TR’er, og Bjarne vil tage det med fra 
Chefkredsen også. 

 

5. Aktuelle sager 
Der refereres ikke fra punktet. 

 

6. Eventuelt 
Intet til dette punkt. 
 

Bente Holst Hansen 

Sekretær. 

 


